
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Protokół nr 7/2024 

VII Posiedzenie w dniu 5 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 5 grudnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział  6 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Agnieszka Makles 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Paweł Mszyca 

5. Mateusz Pełka 

6. Robert Soboniak 

7. Małgorzata Szymonik 

Goście: Anna Kuras - Sekretarz Gminy Miedźno, Anna Woźnicka – przedstawiciel firmy 

GARD Pracownia Urbanistyczno – Architektoniczna, Wiktoria Ozimek – przedstawiciel 

firmy GARD Pracownia Urbanistyczno – Architektoniczna, Gabriel Danek – przedstawiciel 

firmy GARD Pracownia Urbanistyczno – Architektoniczna, Marzena Pełka, Jolanta Kierach, 

Miara Robert, Joanna Pryzwan, Ireneusz Kluba, Emilia Burska- Florczyk, Waldemar 

Wosiński, Przewodniczący Gminy Miedźno Zbigniew Graj, Inspektor Paulina Kuberska, 

Inspektor Dariusz Nowak, Inspektor Agnieszka Antczak 

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Paweł Mszyca. Powitał wszystkich 

zebranych radnych i gości oraz przedstawił proponowany porządek obrad. Zapytał czy są 

zmiany w porządku obrad. Wobec braku zmian porządek obrad został poddany pod 

głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Bochnia, Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Robert 

Soboniak, Małgorzata Szymonik 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

 

 



 

2. Informacja na temat koncepcji planu ogólnego gminy Miedźno 

Informację na temat koncepcji planu ogólnego gminy Miedźno przedstawiła Anna Woźnicka 

przedstawiciel firmy GARD Pracownia Urbanistyczno – Architektoniczna. Szczegółowo i od 

podstaw przedstawiła na czym polega sporządzenie planu ogólnego i wyjaśniła jego 

szczegóły.  

 

3. Sprawy różne 

Radna Monika Morawiec- Zawada zapytała na jakim etapie jest wniosek złożony przez 

Stowarzyszenie Aktywni Miedźno i okolice skierowany do Rady Gminy Miedźno. Wniosek 

dotyczy prośby o możliwość wydzierżawienia działki letniskowej należącej do gminy i 

znajdującej się we Władysławowie przy rzece Liswarta. Przewodniczący Graj powiedział, że 

zgodnie z kompetencją wniosek został przekazany do Wójt Eweliny Stobieckiej. W 

niedalekiej przyszłości zostanie podjęta decyzja odnośnie dzierżawy. 

 

4. Zakończenie posiedzenia komisji 

Wobec braku pytań Przewodniczący Paweł Mszyca podziękował wszystkim zebranym i 

zakończył posiedzenie komisji.  

 

 

  

Przewodniczący Komisji  

Paweł Mszyca 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


